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Referat fra den ordinære 
generalforsamling 2024 
 

Generalforsamlingen startede kl. 1900. Til stede var Maria, David, Anders, Nanna, 
Robeena, Victor, Zaynab, Jimmi og Hannibal. Annika var til stede via fuldmagt til Maria. 

 

1. Valg af dirigent. 

Robeena blev valgt som dirigent. 

2. Formandens beretning. 

Hannibal fremlagde formandens beretning. 

3. Godkendelse af beretningen. 

Formandens beretning blev godkendt ved stemmeflertal. 

4. Fremlæggelse af årsregnskab og godkendelse heraf. 

Hannibal fremlagde årsregnskabet for 2023, der blev godkendt ved stemmeflertal. 

5. Indkomne forslag. 

Hannibal fremlagde bestyrelsens forslag med at få installeret lygtestandere på stierne.  

Anders fremlagde forslaget fra 55D med at installere lamper. 

Flertallet forkastede begge forslag med henblik på, at et udvalg bestående af Maria og 

Nanna ville indhente flere tilbud på at få installeret lygtestandere, samt afsøge forskellige 

muligheder for finansiering af dette. 

6. Behandling af budget og fastsættelse af kontingent. 

Hannibal fremlagde budgettet for 2024 og kontingentet, der skulle fastholdes på 6000 kr/år. 

Begge dele blev godkendt ved stemmeflertal. 

7. Valg af formand. 

Hannibal genopstillede som formand. Ingen andre beboere meldte deres kandidatur til 

formandsposten. Hannibal blev genvalgt som formand ved stemmeflertal. 
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8. Valg af kasserer. 

Martin genopstillede som kasserer. Ingen andre beboere meldte deres kandidatur til 

kassererposten. Martin blev genvalgt som kasserer ved stemmeflertal. 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer – valg for 2 år. 

Nanna genopstillede som bestyrelsesmedlem og blev genvalgt ved stemmeflertal. 

Jimmi var ikke på valg og fortsatte derfor i bestyrelsen.  

Bestyrelsen bestod herefter af Jimmi, Nanna og Hannibal. 

10. Valg af revisor – valg for 1 år. 
 
Anders meldte sit kandidatur til revisorposten og blev valgt ved stemmeflertal. 
 

11. Valg af suppleanter – valg for 1 år. 

Zaynab meldte sit kandidatur som suppleant og blev valgt ved stemmeflertal. 

12. Eventuelt. 

Hannibal gjorde generalforsamlingen bekendt med, at Bekim havde rettet henvendelse til 

OK for at få et tilbud på, hvordan ladestandere til elbiler kunne installeres i Bylunden. 

 

 

Hannibal, formand    Robeena, dirigent 

 


